

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱

Leisure business and resource inventory (I) 休閒事業及資源調查實務(一)

當期課號	3214	Course Number	3214
授課教師	鄧碧珠	Instructor	TENG,PI CHU
中文課名	休閒事業及資源調查實務(一)	Course Name	Leisure business and resource inventory (I)
開課單位	休閒事業管理系(四進)三A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	1	Credits	1
課程目標	本課程旨在介紹休閒事業特性及資源調查方法，藉由休閒事業個案分析讓修課同學了解休閒事業範疇以利未來進入職場之準備。	Objectives	The purpose of this class is to introduce the characteristics of leisure business and inventory methods. Through case study to help students familiar with leisure business and prepare for the career in the future.
教材	1.觀光遊憩資源實務(二版):吳坤熙著。揚智文化出版。 2.觀光學概論(三版):楊明賢、劉翠華著。揚智文化出版。 3.休閒活動設計-由農業資源開始:葉美秀 著。全華圖書出版。 4.網路資源應用。	Teaching Materials	1.The Practice of Sight-seeing and tourism resources, 2rd edition 2.Introduction to Tourism,3rd edition. 3.Designing Leisure Activity:Beginning with the Source of Agriculture 4.Information from the Internet
成績評量方式	期中考 30% 平時成績 30% 小組報告(簡報及書面) 40%	Grading	Mid-Term Exam 30% General 30% Group report (power point & papers) 40%
教師網頁	-		
教學內容	1.課程簡介 2.休閒產業範圍及相關定義 3.觀光遊憩資源 4.觀光遊憩資源規劃與管理 5.休閒產業相關行業個案分析 6.主題深入與多樣化的發展	Syllabus	1.Introduction to the Class 2.The Definition and the Range of Leisure Industry 3.The Resource of Tourism 4.The Planning and the Management of Tourist Resource 5.The Sample Analysis about the Tourist Industry 6.The development and Depth of the diverse Themes

尊重智慧財產權，請勿非法影印。